
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2020-01-27 

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Kerstin Ernebrink, Lars 

Annerman, Susanne Zetterström Janers, Ulf Hugó, Anders Söderholm, Ulf 

Nordfeldt 

Mötets öppnande                                                                                               

Ordförande förklarar mötet öppnat 

Dagordning                                                                                                           

Godkändes 

Föregående protokoll                                                                                                   

Lades till handlingarna. 

Ekonomi                                                                                                             

Kassören redovisade att föreningen har 75 858 kr på kontot. Medlemsantalet 

2019 blev 107st. Föreningen fick 18 nya medlemmar vid föredraget i september. 

Hittills har två medlemmar betalat in medlemsavgiften 2020. Det finns 12 600 

kronor på kontot- träningsbåt. 

Föreningen har en skuld på 2043 kr till Dalarnas försäkringsbolag. Föreningen 

inväntar även aktivitetsbidrag från ABF. 

Bokslutet redovisades. 

Långsiktig strategi 

Förslag finns på årets aktiviteter. 

Kerstin Ernebrink och Bengt-Göran Norbäck fick uppdraget att se över vad 

föreningens och Söderbärke församlings försäkringsbolag täcker. 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra                                             

Lars Annermann lämnade en rapport från aktivitetsföreningen. 

Susanne rapporterade om hur det ser ut för Hallstaroddarna 

Aktiviteter 

 

- Tävlingsrodd 

Lars Annerman tar kontakt med Barkenroddarna för att se om någon av 

dem kan vara ansvarig för ett tävlingslag. 

         - Underhåll, Bygg, Reparation                                                                                  



             Ett bord ska sättas ihop. En av båtarna ska tätas.  Ska föreningen köpa 

lättare åror? Styrelsen ger Susanne uppdraget att undersöka vilka möjligheter 

som finns.                                                         

 

- Medlemsaktiviter 

Det kom 58 personer till julgröten i december. Vid en snabb 

utvärdering av aktiviteten så inser styrelsen att vi behöver be fler 

personer om hjälp. Vi behöver fler som förbereder och som sedan 

diskar och städar. En ansvarig projektledare. Föreningen lyckades 

bedriva vandrarhem på Västeråsgården. Det finns personer att fråga 

inför julgröten i december 2020. Aktiviteten planeras i god tid, så 

styrelsen kan be om insatser. 

 

- Årsmötet 

Årsmötet planeras till 23/3 kl 19 

Styrelsen får i uppdrag att fråga personer om de vill vara adjungerade i 

styrelsen. Finns det möjlighet att bjuda på smörgåstårta vid årsmötet?  

 

 

-Övriga frågor 

Susanne skriver en inbjudan att ge till skolor och en att ge till företag 

om möjligheterna till kyrkbåtsrodd. 

Offert på nya tröjor är på gång 

Vid en utvärdering av bingokiosken så finns det förslag på enkla 

förbättringar till sommaren 2020. De behöver nå GOIF. 

 

Nästa möte 

Sker i direkt anslutning till årsmötet den 23/3 i församlingshemmet                                                                       

Mötet avslutas                                                                                                 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:                                                         Justeras 

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson 

 

 

 

 


